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ERC acusa la UPM 
d'incomplir un 
pacte bilateral de 
govern aTon'oella 
de Montgrí 

L. POCH 
Torroella de Montgrí.— El 

grup municipal d'ERC de Tor
roella de Montgrí va acusar, di
jous passat a la nit, en roda 
informativa, el grup municipal 
de la UPM d'haver incomplert 
un pacte bilateral de govern en
tre els dos partits. Esquerra Re
publicana va justificar d'aquesta 
manera la seva renúncia a for
mar part del nou equip de go
vern de la localitat, que la UPM 
—que fins ara governava en mi
noria— ha formalitzat amb CiU i 
l'Estartit Independent. 

Aquest pacte tripartit es va 
concretardimartspassaí a la nit, 
en el decurs d'una reunió que 
l'equip de govern de la UPM va 
mantenir amb la resta de forces 
que estan representades a la 
corporació —CiU, LEI i ERC—, 
tot i que els dos regidors d'a
quest partit van abandonar la 
trobada abans que s'acabés. 
Segons ERC, aquest partit i la 
UPM havien consensuat la set
mana passada un pacte de go
vern que «només faltava que 
el firmessin els regidors dels 
dos partits», i que preveia que 
el partit republicà assumís |a pri
mera tinència d'Alcaldia i, a 
més, les àrees de Cultura, Sani
tat i Serveis Socials. 

El portaveu d'ERC ai Consis
tori torroellenc, Joan Vifías, va 
dir que l'alcalde «Ha jugat amb 
tots els grups» a l'hora de pac
tar un govern estable pels pro
pers anys. Tot i això, Vifias va 
reconèixer que «ERC ha jugat 
fort en tot moment i no hem 
rebaixat les nostres peticions 
a l'hora de formalitzar et pac
te». El portaveu republicà va 
assegurar que malgrat que el 
seu partit no estigui a l'equip de 
govern ano ens tancarem en 
banda i donarem suport a les 
propostes de caire progressis
ta que la UPM pugui presen
tar als plens». L'altre regidor 
d'ERC al Consistori, Jordi Marti-
noy, va qualificar d'«antinatu-
ral», en la mateixa roda infor
mativa, el pacte que han 
subscrit CiU, UPM i LEI. 

A la imatge, una de les reunions que van mantenir el mes d'agost passat els representants del grup Asland i el 
comitè d'empresa de Pavicsa. (Foto MARÇAL MOLAS). 

En cas de comprar-la, la vendrien al grup australià Bernemiil Limited 

Els treballaclors de Pavicsa 
adquirir dilluns 

vinent l'empresa de la Bisbal 
• • • 

JOSEP PASTELLS 
La Bisbal.^ Els empleats de la 

fàbrica de gres Pavicsa de la Bisbal 
decidiran aquest cap de setmana si 
dilluns vinent compren les accions 
de la factoria per, posteriorment, 
vendre-les al grup australià Berne
miil Limited. El president del comitè 
d'empresa. Fidel Milla, ha explicat 
que «l'adquisició ja s'havia de 
materialitzar ahir, però un canvi 
de plantejament del grup Asland 
—el propietari actual de Pavicsa— 
ens obliga a replantejar-nos la 
situació». Milla confia que, una 
vegada els treballadors hagin defi
nit la seva posició, «es podrà arri
bar a un acord en ta reunió arhb 
els representants legals d'As
land, que es durà a terme dilluns 
vinent al migdia». 

El grup Asland havia acordat, el 
mes d'agost passat, vendre directa

ment les accions a Bernemiil Limi
ted, però certes discrepàncies res
pecte les transaccions ho van 
impedir. Davant d'això, els treballa
dors de Pavicsa van decidir fer d'in
termediaris en la venda per intentar 
evitar el tancament definitiu de 
l'ernpresa, «tot i que després de 
quatre mesos de negociacions 
encara no s'ha arribat a cap acord 
definitiu», lamenta Fidel Milla. 

El president del comitè d'empre
sa va declarar ahir que, «sense que 
n'haguéssim parlat anterior
ment, Asland ens ha demanat 
que s'avali l'operació de compra 
amb 200 milions de pessetes, si 
bé és cert que això es faria amb el 
patrimoni de l'empresa i els em
pleats no hi haurien de posar ni 
una pesseta». De totes maneres, 
Milla ha fet -notar que «ara ens 
haurem de tornar reunir amb els 

treballadors per explicar-los les 
noves condicions, i malgrat que 
no és complicat complir-lés, la 
gent ja s'està començant a can
sar d'aquest tema». L'advocat 
d'Asland en el tema de Pavicsa, 
Ramon Satorra, no va poder ser 
localitzat ahir pel nostre diari. 

Com es recordarà, Pavicsa va 
presentar suspensió de pagaments 
(amb un actiu de dos-cents milions 
de pessetes i un passiu de vuit-
cents milions) a mitjan juliol i, pos
teriorment, el grup AsJand va asse
gurar que no tenia cap intenció de 
tornar-se a fer càrrec de la factoria. 
Quan tot semblava indicar que Ber
nemiil Limited adquiriria l'empresa 
—després de rescindir-se el con
tracte a 38 empleats— el trenca
ment de les negociacions amenaça
va de provocar el tancament 
definitiu de la fàbrica de la Bisbal. 

El regidor del CCP 
de Calonge 
proposa la creació 
d'un govern 
municipal d'unitat 

LPOCH 
Calonge.— El regidor del Col-

lectiu Calongí de Progrés (CCP), 
Amadeu Serch, ha proposat a la 
resta de grups que integren l'A
juntament de Calonge —el Partit 
dels Socialistes de Catalunya, 
que governa en minoria. Con
vergència i Unió i el col·lectiu 
Sant Antoni Independent 
(SAD— la creació d'un govern 
d'unitat que permeti que «l'A
juntament surti de la situació 
d'estancament polític que es 
viu». 

Segons el regidor, el govern 
d'unitat per al consistori de Ca
longe ha de servir també per 
«garantir una estabilitat i un 
treball a fi que es puguin mi
llorar les condicions de vida 
actuals de la població». 

En aquest sentit, Amadeu 
Serch ha convocat ja pel proper 
dia quatre de desembre una re
unió amb els responsables del 
PSC, CiU i SAl per «articular 
un pacte unitari de govern» 
que, segons el Col.lectiu Calon
gí de Progrés, hauria d'abordar 
tres aspectes fonamentals, l'e
conòmic, l'urbanístic i la posssi-
ble segregació del nucli, de Sant 
Antoni. 

El regidor del CCP, que diu 
que «s'ha d'acceptar la situa
ció que es va crear al municipi 
després de les passades elec
cions municipals, sense majo
ries absolutes», considera que 
s'ha vist «obligat» a proposar 
aquest pacte de govern, perquè 
«cada dia que passa ja situa
ció al municipi empitjora i cap 
altre partit s'ha plantejat se
riosament consensuar la gò-
vernabilitat de Calonge». 

A criteri del mateix Amadeu 
Serch, l'actual composició del 
Consistori de Calonge, amb cinc 
regidors del Partit dels Socialis
tes, quatre de Convergència i 
Unió, tres del grup SAl i un del 
CCP, «ha col·lapsat la gestió 
municipal, ja que moltes de 
les propostes de l'equip de go
vern no es poden aprovar per
què quan es voten no hi ha 
majoria absoluta». 

Les classes se seguiran amb normalitat 

Apuntalen dues aules del 
col·legi públic de Caldes 
en detectahse aluminosi 

MIREIA COSTA-PAU 
Caldes de Malavella.— La bri

gada municipal d'obí-es de Caldes 
de Malavella va iniciar ahir els tre
balls d'apuntalament del sostre de 
dues aules del col.legi públic Sant 
Esteve de la localitat, després d'ha
ver-se detectat que les bigues estan 
fetes amb ciment aluminós. Se
gons va explicar ahir el director del 
centre escolar i alhora alcalde de la 
població. Lluís Comalada, les obres 
d'estintolament «serviran com- a 
mesura cautelar, ja que no es 
coneix encara fins a quin punt les 
bigues es troben deteriorades, 
però si s'han de fer aquestes 
obres és perquè no hi ha cap 
garantia». 

El sostre de les dues aules afecta
des —en les quals s'imparteixen les 
classes de setè i vuitè d'Ensenya
ment General Bàsic— era bombat 
des de feia temps, motiu pel qual els 
tècnics de l'Ajuntament de Caldes 
de Malavella van encarregar que es 
fes una anàlisi de l'estat de les 
bigues. 

En aquest sentit, el Col.legi d'A
parelladors de Girona, al qual es va 
encarregar l'anàlisi de les mostres, 
va redactar el projecte d'apuntala
ment en detectar el material alumi
nós, malgrat que, segons el mateix 
Lluís Comalada, «no hi ha cap pe
rill imminent que s'ensorri l'edifi
ci». Les obres, que aniran a càrrec 
de l'Ajuntament de Caldes, consis
tiran en l'estintolament del sostre 
mitjançant taulons i biguetes de fer
ro i obligaran a desmuntar el siste
ma d'enllumenat i instal.lar-lo de 
nou. 

Els treballs no impediran que els 
alumnes puguin assistir a classe, ja 
que es realitzaran en el decurs d'a
quest cap de setmana i es preveu 
que dilluns ja estiguin acabades. La 
direcció de l'escola ha convocat 
recentment els pares dels alumnes 
per informar-los de la problemàtica í 
assabenta r-los de les obres que s'e
xecutaran. Segons Comalada, «en
tre els pares hi ha un clima d'ab
soluta serenor, perquè els 
tècnics han assegurat que no és 
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La brigada municipal apuntala aquests dies el sostre de les dues aules de l'escóla ori s'Hah detectat bij^ües' 
atuminoses. (Foto PEP IGLESIAS). 

necessari, de moment, desallot
jar l'edifici». 
. Lluís Comalada va assenyalar 
que, al marge d'aquesta mesura de 
seguretat, la direcció de l'escola 
pública Sant Esteve ha encarregat 
que es faci, per a les properes va
cances de Nadal, una diagnosi del 
conjunt de l'edifici per conèixer la 

seva resistència. En aquest sentit, 
serà necessari extreure una biga de 
cadascuna de les aules per tal que, 
després què siguin analitzades, és 
puguin conèixer les característi
ques mecàniques i quírniques dels 
materials. Un cop determinat l'estat 
en què es troba el procés d'alumi-
nosi de les bigues, es procedirà a les 

mesures adequades. 
Segons ha assegurat el director 

del col.legi públic de Caldes délVla-
lavella, des que s'ha conegut la 
problemàtica «hem demanat a la 
Generalitat po<lerr-nos< acollir als < 
ajuts que es concedeixen per a la 
restauració d'edificis públics que 
pateixen defectes estructurals». 
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